
Cambridge E 
IMPORTANT INFORMATION 

 
Unit Owners should call the following vendors directly to report any problems with the building maintenance. 
 
Les propriétaires de logements doivent appeler directement les fournisseurs suivants pour signaler tout problème 
d’entretien du bâtiment. 

 
SEACREST SERVICES:  
OUR BUILDING MANAGER 

 
 

 
 

  Outside lights other work 
orders 

 

  Questions regarding your 
HOA payment 

 

  Change of Address/Email 
Consent 

 
 
 

BUG OFF:  OUR EXTERMINATORS  Call directly if you want 
additional services for your 
apartment 

954.772.8338 
 
 

    
WASH:  LAUNDRY.  
 

 Signs are posted in each 
laundry room explaining how 
to report a problem 

1.800.424.8771 
 

ORACLE ELEVATOR   1.800.526.6115 
 

TRASH:  THE CITY OF DEERFIELD BEACH  You must contact the City 
when throwing out any 
television for instructions on 
what to do. 

954.480.4379 
 
 

 
ADDITIONAL INFORMATION: 
 
MOVING / DELIVERIES:  ELEVATOR PADS are kept in the 4th Floor South Laundry Room, next to the Building Office.  It 
is each owner’s responsibility to make sure the pads are hung in the elevator and are returned to the 4th Floor Laundry 
Room after use and that there was no damage to the elevator or catwalk.   
 
POSTINGS NEXT TO OFFICE:  Additionally, from time to time, there may be additional postings on the bulletin board 
next to the office (between 4106 and 4107 on the 4th floor). 
 
 
 
AFFICHAGES À CÔTÉ DU BUREAU: De plus, de temps en temps, il peut y avoir des affichages supplémentaires sur le tableau 
d’affichage à côté du bureau (entre 4106 et 4107 au 4e étage). 
 
 
DÉMÉNAGEMENT / LIVRAISONS: LES COUSSINETS D’ASCENSEUR sont conservés dans la salle de lavage sud du 4e 
étage, à côté du bureau du bâtiment.  Il est de la responsabilité de chaque propriétaire de s’assurer que les coussinets 
sont suspendus dans l’ascenseur et sont retournés à la salle de lavage du 4e étage après utilisation et qu’il n’y a pas 
eu de dommages à l’ascenseur ou à la passerelle. 
 

jpugh@seacrestservices.com
www.seacrestservices.com

know the machine ID number

garbage must be tied shut before placing in dumpster
no loose trash of any kind. Bulk may be placed out only'
Tuesday afternoon for Wednesday pick up. 

Jacquline Pugh
1-888-828-6464

pdayr
Typewriter
service must

pdayr
Typewriter
be authorized by the board


